

<p> To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 26-01-2025 11:08:54 AM Subject: bond </p>	<p> السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: AM 11:08:54 2025-01-26 الموضوع: اسناد </p>
<p> closing bond number 10 We would like to inform you of the closing of subscription for the bonds issued by our company, as the number of subscription (759) seven hundred and fifty nine bonds with a nominal value of 10,000 Jordanian dinars per bond and a total value of (7,590,000) seven million five hundreds and ninety thousands Jordanian dinars, with an issuance date of 26/01/ 2025 and a maturity date of 25/01/2026, with an issuance period of 365 days and a fixed interest rate of 6.5%, paid every six months on 27/07/2025 and 25/01/2026. Note that the number of subscribers to these bonds reached 25 investors and that the bonds will not be listed on the Amman Stock Exchange. </p>	<p> نرجو اعلامكم بأغلاق الاكتتاب بأسناد القرض الصادرة عن شركتنا حيث ان عدد سندات القرض المكتتب بها هي (759) سبعمائة وتسعة وخمسون سند بقيمة اسمية 10,000 دينار اردني للسند الواحد وبقيمة اجمالية (7,590,000) سبعة ملايين وخمسمائة وتسعون ألف دينار أردني، بتاريخ اصدار 2025/01/26 وتاريخ استحقاق 2026/01/25، وبمدة اصدار 365 يوم وبفائدة ثابتة مقدارها 6.5% تدفع كل ستة أشهر بتاريخ 2025/07/27 و 2026/01/25. علماً أن عدد المكتتبين في هذه الأسناد بلغ 25 مستثمر وأن الأسناد لن يدرج في بورصة عمان. وعليه، وبناء على قرار مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية رقم (93/2024) والمتخذ بتاريخ 2024/3/24، فقد تم اصدار الأسناد التالي: الاصدار عدد الأسناد المصدرة مبلغ الاصدار عدد المكتتبين الحالة الاصدار رقم 10 759 7,590,000 جديد </p>
<p>26-01-2025</p>	<p>26-01-2025</p>
<p> Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled abualrob </p>	<p> وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob </p>